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Beste leden, 

 

Met deze brief brengt de Raad van Advies (RvA) de Algemene Ledenvergadering (ALV) graag 

op de hoogte van het advies van de RvA over het bestuur, het (financieel) jaarplan en de 

algemene gang van zaken. 

 

Inleiding 

Binnen Studievereniging PAP hebben de RvA leden een adviserende rol. Zoals vermeld staat 

in het Huishoudelijk Reglement (HR) geven zij gevraagd en ongevraagd advies aan het 

bestuur. Daarnaast adviseren en informeren zij de ALV over de algemene gang van zaken, 

stukken die besproken worden etc. Per brief wordt de ALV geadviseerd over de bevindingen 

en inzichten met betrekking tot de officiële documenten voorafgaand aan de ALV. 

 

Puntsgewijs zal de algemene gang van zaken besproken worden en de  te bespreken stukken 

worden doorlopen. 

 

Algemene gang van zaken 

De afgelopen periode is de RvA nauw betrokken geweest bij het 23e kandidaatsbestuur. De 

notulen van vergaderingen zijn van begin af aan gedeeld. Door de dakpanconstructie zijn er 

twee leden van de RvA 2023-2024 blijven zitten. Hierdoor verliep de overdracht snel en 

soepel. De RvA wordt goed op de hoogte gehouden en er is fijne communicatie. Het 23e 

kandidaatsbestuur is actief in het oppakken van zaken en het bedenken van vernieuwende 

ideeën voor de vereniging. De RvA kijkt positief naar het 23e kandidaatsbestuur en kijkt uit 

naar de samenwerking die aangegaan wordt. 

Er heeft nog geen vergadering plaatsgevonden tussen het 23e kandidaatsbestuur en de RvA. 

Deze zal kort na de WALV plaatsvinden. Wel is er overleg geweest tussen de voorzitter van 

het kandidaatsbestuur en de voorzitter van de RvA om verschillende zaken te bespreken. 

Daarnaast heeft er al een bonding plaatsgevonden met het 23e kandidaatsbestuur en de RvA. 

In de afgelopen periode heeft de RvA opgemerkt dat de inwerking op alle functies goed is 

verlopen. Het kandidaatsbestuur vraagt om hulp waar nodig en neemt deze ook goed aan. 

Daarnaast wordt er fijn en duidelijk gecommuniceerd wat het kandidaatsbestuur nodig heeft, 

wat de samenwerking bevordert. 

 

Stuk: Jaarplan 2024-2025 

Het concept van het Jaarplan 2024-2025 is enige tijd geleden gedeeld en hier heeft de RvA 

haar meningen en reacties op achter gelaten. Het kandidaatsbestuur heeft deze reacties 

kritisch bekeken en besproken en vervolgens verwerkt. Bij onduidelijkheid werd er goed 

gecommuniceerd. De RvA heeft gezien dat het kandidaatsbestuur veel met de input van oud-

bestuursleden heeft gedaan. Daarnaast is de RvA van mening dat er goed is nagedacht over 

de plannen en wordt er vernieuwing gezien.  

Er is ook gekeken of de plannen haalbaar en concreet genoeg zijn. De RvA is van mening dat 

dit het geval is. Wij als RvA kijken positief naar het Jaarplan 2024-2025 en zijn erg 

benieuwd hoe het 23e dit jaar gaat vormgeven. De RvA zal toezicht houden op het nakomen 

van het jaarplan. 

 



Stuk: Financieel Jaarplan 2024-2025 

Het concept van het Financieel Jaarplan 2024-2025 is net zoals bij het jaarplan ook enige 

tijd geleden gedeeld. Ook hier heeft de RvA haar mening over uitgelaten. De opmerkingen 

zijn besproken en indien nodig verwerkt en de RvA is van mening dat het financieel jaarplan 

er erg goed uitziet. Het bestuur heeft kritisch nagedacht over alle posten en er is overal 

duidelijke argumentatie geformuleerd. Daarnaast heeft de RvA opgemerkt dat er veel 

overlegd is binnen het bestuur, iets wat de RvA erg positief vindt. Ook zijn er verschillende 

nieuwe posten bijgekomen wat een leuke touch is van het nieuwe bestuur. De RvA staat 

volledig achter dit document, maar vraagt de ALV wel om kritisch te kijken naar de 

bestemmingen en de verdeling van het geld. 

 

Vertrouwenscontactpersonen 

Afgelopen verenigingsjaar is het Beleid VertrouwensContactpersoon (VCP) goedgekeurd en 

hiermee is het proces van het aanstellen van VCP’s begonnen. Het aanstellen van de VCP’s is 

in goede samenwerking tussen het 22e bestuur, het 23e kandidaatsbestuur, de RvA 2023-

2024 en de RvA 2024-2025 gegaan. Het 23e kandidaatsbestuur heeft de RvA op de hoogte 

gehouden van het sollicitatieproces en de uiteindelijke keuze die gemaakt is. De RvA 

vertrouwt op de keuze van het 23e kandidaatsbestuur en staat dus achter de VCP ’s die zullen 

worden aangesteld. 

 

De hierboven beschreven bevindingen zijn kort beschreven. Natuurlijk beantwoorden we 

graag al jullie vragen, wanneer de ALV deze nog heeft. Neem hiervoor contact op met Babette 

Roovers, voorzitter RvA, of met iemand anders van de RvA. 

 

Wij hopen jullie bij deze voldoende geïnformeerd te hebben. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Raad van Advies 2024-2025 

 

Babette Roovers, Julia Spaargaren, Madelon Daams, Marije Tuenter, Danique van Reenen 

en Iris Hakvoort 


